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Sommarsammanslagningar av Gävle kommuns förskolor och fritidshem 
 
Gävle kommun har och har under en längre period haft en mycket hög 
smittspridning av Covid-19, sett till övriga riket, vi har även en ökad 
smittspridningen bland våra barn och unga. Nu stundar dessutom sommaren till, 
våra förskolor och fritidshem kommer som vanligt att slås ihop med ett antal 
andra förskolor och fritidshem runtom i Gävle kommun. Våra barn, elever, 
medarbetare och vårdnadshavare kommer att tvingas till nya möten, med nya 
vuxna, både kollegor och vårdnadshavare, och barn/elever.  
 
Sett till att vi ännu befinner oss i en pandemi så blir denna form av 
sammanslagningar högst problematiskt, därigenom riskerar smittan vandra 
vidare med ökad styrka. Hur vi agerar idag och framåt kommer att ha en direkt 
påverkan på hur smitto utvecklingen kommer att se ut framöver. 
 
 
Med anledning av det ovan anförda önskar jag ställa följande fråga till 
utbildningsnämndens ordförande: 
 
 

1. Kommer Gävle kommuns förskolor och fritidshem, med hänsyn till pandemin, 
organisera årets "sommarsammanslagningar" inom förskola och fritidshem på 
annorlunda sätt jämte tidigare år? 
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